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Skrivelse "Om stadsdelsnmämndens möten"

Bromma stadsdelsnämnd har under våren anpassat sina möten med anledning av den 
rådande pandemin. Olika varianter av digitala möten via bland annat zoom och stängda 
möten för allmänheten har prövats.

Nu när vi levt med den pågående pandemin en längre tid och vi ser tecken på att pandemin 
och de rekommendationer folkhälsomyndigheten kommit med kommer att dröja sig kvar, är 
det viktigt att stadsdelsnämndens möten sker på ett säkert sätt men även på ett 
demokratiskt vis.

Den öppna delen av mötena samt den öppna frågestunden är viktiga demokratiska pelare, 
där medborgarna ges insyn i det politiska arbetet och ett demokratiskt forum där 
medborgarna ges möjlighet att lyfta frågor samt lyssna på nämndes möten.
Det är därför viktigt att nämndens möten är tillgängliga för alla medborgare.

Vi socialdemokrater ser gärna att stadsdelsförvaltningen nu hittar en lösning där möten blir 
tillgängliga för medborgarna utan att utsätta dem för onödiga risker under den pågående 
pandemin.
Pensionärsrådet undrar exempelvis om den öppna delen av nämndes möten kan hållas via 
Skype. Det är också viktigt att ta i beaktade de synpunkter som rådet för funktionshinder har 
gällande risken att digitala lösningar kan utestänga personer med funktionsnedsättning som 
kanske inte har möjlighet eller förmåga att delta i möten när digitala hjälpmedel används.

Socialdemokratierna vill uppdra åt förvaltningen att återkomma med möjliga förslag på lösningar 
där Bromma stadsdelsnämndens möten fortsatt kan vara tillgängliga för allmänheten och på 
bästa sätt utföras under rådande pandemi och ser gärna att förvaltningen tänker långsiktigt då 
smittspridningen ökar finns det anledning att se över möjligheten att komplettera med digitala 
lösningar. Det är viktigt att förvaltningen tar i beaktande de synpunkter och förslag som 
inkommit från pensionärs rådet och rådet för funktionshinder.


